
Zipisnica C 5/2016 zo zasadnutia
obecn6ho zastupitel'stva vo Vel'kjch Kostol'anoch
konan6ho dfra 27. jrila 2016, o 19.00 hod.

Podet poslancov OZ:9
Podet pritomqfch poslancov: 8

Rokovanie obecndho zastupitel'stva otvoril a viedol z6stupca starostu Pavel Hamb6lek.
Kon5tatoval, Ze na rokovani obecn6ho zastupitefstva sa zridastnila nadpolovidn6 v?id3ina

poslancov obecndho zastupitel'stva a lyhldsil rokovanie za uzn65aniaschopnd.

Program rokovania:

1. Otvorenie rokovania
2. Kontrola overenia z6pisnice z predo5l6ho zasadnutia
3. N6vrh na overovatefov z6pisnice zo zasadnutia
4. Vofba n6vrhovej komisie na vfrok uznesenia
5. Uzatvorenie n6jomnej zmluvy medzi obcou a n6jomnikom bytu
6. Pl6n dinnosti HK na 2. polrok 2016
7. Diskusia
8. N6vrh uznesenia

Rokovanie:

1.

OZ schval'uje n6wh programu rokovania.

Za'.8
Proti: 0

ZdrLai sa:.0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

2.
Overovatef zdpisnice z predchildzajiceho zasadnutia Ing. Peter Jeiu5 a Jozef Orihel
kon5tatovali, Le zilpisnicabola napisand v srilade s rokovanim.

J.
OZ schval'uje n6vrh na overovatel'ov zdpisnice zasadnutia v zloLeni: Michal Podolan a Bc.

Tom65 Ondr65ik.



Za:8
Proti: 0

ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

4.
OZ schval'uje n6whovri komisiu na qfrok uznesenia v zlo\eni: Jozef Orihel a Ing. Lucia
Duranov6.

Za:8
Proti: 0

ZdrLalsa:0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

OZ schval'uje uzatvorenie zmluvy medzi Obcou Vel'kd Kostoliany a n6jomnikmi bytov
nasledovne:

Jozef Kol16r, Mierov6 921/42, Vel'kd Kostofany,2.izb.byt d. 1, od 1.8. 2016 -31.7.2019
Martina Capkovidov6, KaniZsk6 193/58, Vefkd Kostofany, 3. izb.byl d. 10, od 1.8.2016 -
3L.7 .2019
Iveta Janidkov6, KaniZsk6 193/58, Vefkd Kostol'any, 2 izb. byt d. 5, od 1.8.2016 - 31.7.2019

Za'.8
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

6.
OZ berie na vedomie pl6n dimosti hlavn6ho kontrol6ra na 2. polrok 2016.

Za:8
Proti: 0
ZdrLalsa: 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

1

Diskusia:

Ing. Maririn Supa - pytal sa na pr6ce na obnove chodnika pred domom p. Supu a
prev6dzkou. Upozornil, Ze na ul. Potodn6 je popraskan6 cesta pri kanalizadnych poklopoch.
Chodnik na ul. J. Ho116ho pri vstupoch do domov tL p16va. Nekvalitn6 pr6ce na vystavbe
chodnika. Sri tam stopy po vozidle. Stavebn6 firma uloZila stavebny materi|l do parku.
Robotnici firmy midili kopu veci, ktord nemuseli znidit'. Ked' bol pri robotnikoch tak robili



dobre, ked' tam uL nebol, tak robili inak. Rfry pod chodnikom sri osaden6 nekvalitne.
Kritizoval kosenie pri potoku.

Ing. Peter Jelu5 - podal inform6ciu zo stavebnej komisie k Ziadosti Miroslava Medira na
vybudovanri branu pri polyfirnkdnom dome na ul. Mierovri. Komisia prijala stanovisko, Ze

br6nu nie je moZn6 povolit', nakol'ko v stavebnom povoleni je uveden6, Ze z6sobovanie
prevddzky mhrealizovat z Mierovej ulice. Ak Liada+.et chce vjazd ma1 by mat' na to projekt
a ten predloZit' obecndmu zastupitefstru. Pdvodn6 br6na Lautobusovdho n6stupiska bola
povolen6 len dodasne podas vlistavby. Dalej hovoril o odkanalizovani bytovych domov na
Mierovej ulici. Katelstav sa bude podiel'at' na realizilcii stavby. Do budriceho OZ by mali
rozhodnff alqym sp6sobom realizovat' pr6ce. Navrhol v5etky nedostatky na odstrilnenie
zaslaf komisii a tie sa predloZia stavebnej firme.

Jozef Orihel - k vjazdu Miroslava Medira povedal, Le Liadatel urobil chybu, branu urobil
bez povolenia. Nie je moZn6 z bezpednostndho hfadiska, aby s velkim autom cfval do
brdny prevddzky. Dalej povedal, Le cesta pri Stadi6ne nie je dokonden6. Treba osadif
dopravnrl znadku. Navrhol, aby poslanci kontrolovali ulice vo svojich raj6noch a nedostatky
nahl6sili stavebnej komisii. Obec by mala n6jst' dioveka, ktoqi bude kontrolovat' nedorobky
na stavbe. I{arrhol zaloLif neziskowi organiz6ciu na obnovu potoka.

Miroslav Nlaco - k vjazdu Miroslava Medira sa q'jadril, Ze mal by mat' spracovany p16n,

ktory mu povoli dotknuty org6n, di mOZe mat' vjazd z autobusov6ho n6stupiska.

Eva Ferandikovd - poukdzala na to, ako je pokosen6 obec Pedeiady a ako Ve1k6 Kostofany.

Pavel Hamb6lek - kahd! by si mal kosit' pred svojim domom aj ked'pozemok patri obci,

Ing. Lucia Duranov6 - kedysi sa v kaZdom dome chovali zvierat|, preto I'udia kosili potok.

8.

OZ schval'ruje n6vrh uznesenia.

Za'.8
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Podet poslaacov pri hlasovani: 8

Overovatelia: Bc. Tom65 Ondr65ik

Michal Podolan


